第二十七屆中華民國英語文教學研究國際研討會 

The 27th International Conference on English Teaching and Learning in the ROC
May 1st-2nd, 2010 
報名表 Registration Form
1. 個人資料 Personal Information
	姓名 (Name)
	

	服務/就學單位 (Affiliation)
	　

	電話 (Phone Number)
	
	傳真 (Fax)
	　

	電子郵件 (Email Address)
	　


2. 報名費（費用包括會議手冊、論文光碟、午餐及茶點）
Registration Fees, including the Conference Program, CD-ROM of the Proceedings, Lunch and Refreshments
	ETRA會員 (ETRA members)
論文發表人 (Presenters)
	學生 (Students)
	一般人士 (Non-Students) 

	免費 (Free)  □
	NT $300  □
	NT $500  □


 ※ 學生報到時請出示學生證Students are required to present a valid ID when reporting at the conference venue.
3. 報名日期及繳費方式 Registration Date and Payment
(1) 4月16日以前報名（請二擇一）：
  (a)網路線上完成報名後，於ATM轉帳完成繳費。
  (b)填寫書面報名表併同郵局匯票（匯票受款人：國立高雄師範大學）掛號寄送高雄師範大學英語系(802 高雄市苓雅區和平一路116號)。在此報名期限完成繳費者，可列入會議手冊參加名單中。
There are two ways of registering for the conference: (a) Register on-line and transfer the money to the appointed account; (b) Fill out the paper registration form and mail it with money order to the English Department, National Kaohsiung Normal University (No. 116, Heping 1st Rd., Lingya Dist., Kaohsiung 802, Taiwan, ROC). Names of participants will be listed on the conference program if registered and paid before the 16th of April. (Money Order Addressee: National Kaohsiung Normal University)
(2) 4月17日至4月27日前報名：僅限填寫書面報名表併同郵局匯票掛號寄送高雄師範大學英語系
(802 高雄市苓雅區和平一路116號)。在此報名期限完成繳費者，不列入會議手冊參加名單中。
April 17th – April 27th: Mailing registration only. Send the paper registration form with the money order to the English Department, National Kaohsiung Normal University. Names will not be listed on the conference program.
4. 請勾選午餐。（為響應紙杯減量，請自備環保杯，謝謝您的合作。）
Please Select Your Meal Preference. 
	
	葷食 (Non-Vegetarian)
	素食 (Vegetarian)
	不需用餐 (Not needed)

	5月1日 (May 1st)
	
	
	

	5月2日 (May 2nd)
	
	
	


5. 研討會報名網址：http://teach.nknu.edu.tw/roc-tefl/。洽詢電話：07-7172930 ext. 2659。
For any further questions, please call 07-7172930 ext. 2659 or check the conference website: http://teach.nknu.edu.tw/roc-tefl/. 






